

Teaching Assistant

Are you passionate about **education and working with children**? Come be part of a team that utilizes science and technology to transform the way students learn a new language or discover their passion for STEAM. There is no better place to make an impact, join U+ today!

About U+ Education:

U+ Education is a global, innovation-driven educational business that is committed to the long-term success of our students. U+ connects highly qualified teachers from Canada, with students throughout the world for interactive English, French, Spanish, Mandarin, Cantonese, Korean, and Japanese immersion learning. In addition to language programs, U+ Education has introduced a STEAM program, which includes coding, Canva classes and other amazing courses! With this in mind, we welcome the opportunity to work with talents from across disciplines to grow and develop within U+'s community.

About this opportunity:

As the Teaching Assistant within the Education team, you will be contributing to improve U+ curriculum while delivering classes to our lovely students.

We are looking for a talented and creative Teaching Assistant who will be responsible for teaching while managing, creating, and publishing original, high-quality classroom content.

Key responsibilities are as follows:

- Teach a variety of educational programs such as English, and STEAM via 1:1 and group class formats.
- Lead group activities and team-building exercises for both internal and external participants.
- Develop and implement lesson plans.
- Communicate effectively with students, parents, and other staff members.
- Attend staff meetings and participate in ongoing training sessions.
- Manage disciplinary issues and conflicts that may arise.
- Provide First Aid or CPR when necessary.
- Other duties as assigned.

A great candidate for this position will possess the following:

- Dedicated and passionate about teaching, thrive on seeing the success of students.
- Excellent verbal communication skills
- Prior teaching experience is a plus
- Being Bilingual is an asset.
- A sense of humour and innovation in teaching methods
- Ability to build strong relations with students and gain their interest in language learning
- Self-motivated and able to motivate children towards learning new skills.
- Experienced in teamwork and able to demonstrate responsible, ethical, and professional conduct- YOU are the role model.

This is a fully in-person position in the Markham Office

Full-time: 35 hours/week.

Salary \$15.5-18/hour depending on the level of experience.

If interested, you may submit an application directly on the website.

www.upluseducation.ca/staff

Assistant à l'enseignement

Êtes-vous passionné par l'éducation et le travail avec les enfants? Venez faire partie d'une équipe qui utilise la science et la technologie pour transformer la façon dont les étudiants apprennent une nouvelle langue ou découvrir leur passion pour STEAM. Il n'y a pas de meilleur endroit pour faire une différence, rejoignez U+ aujourd'hui!

À propos de U+ Education :

U+ Education est une entreprise éducative mondiale axée sur l'innovation et engagée dans la réussite à long terme de nos étudiants. U+ met en contact des enseignants hautement qualifiés du Canada avec des étudiants du monde entier pour un apprentissage interactif en anglais, français, espagnol, mandarin, cantonais, coréen et japonais. En plus des programmes de langue, U+ Éducation a introduit un programme STEAM, qui comprend le codage, des cours Canva et d'autres cours étonnants! Dans cette optique, nous nous réjouissons de pouvoir travailler avec des talents de toutes les disciplines pour croître et se développer au sein de la communauté U+.

À propos de cette opportunité

En tant qu'assistant à l'enseignement au sein de l'équipe Éducation, vous contribuerez à améliorer le programme U+ tout en offrant des cours à nos charmants étudiants.

Nous cherchons un assistant d'enseignement créatif et talentueux qui sera responsable de l'enseignement tout en gérant, créant et publiant du contenu original de haute qualité en classe.

Les principales responsabilités sont les suivantes :

- Enseigner une variété de programmes éducatifs tels que l'anglais, et STEAM via 1:1 et les formats de classe de groupe.
- Diriger les activités de groupe et les exercices de consolidation d'équipe pour les participants internes et externes.
- Élaborer et mettre en œuvre des plans de leçon.
- Communiquer efficacement avec les élèves, les parents et les autres membres du personnel.
- Assister aux réunions du personnel et participer aux séances de formation continue.
- Gérer les problèmes disciplinaires et les conflits qui peuvent survenir.
- Prodiguer les premiers soins ou la RCR au besoin.
- Autres tâches assignées.

Un excellent candidat pour ce poste possédera les qualités suivantes :

- Dévoué et passionné par l'enseignement, prospérer sur la réussite des étudiants.
- Excellentes compétences de communication verbale
- Expérience d'enseignement préalable appréciée
- Être bilingue est un atout.
- Sens de l'humour et innovation dans les méthodes d'enseignement
- Capacité d'établir des relations solides avec les élèves et de s'intéresser à l'apprentissage des langues
- Motivation et capacité à motiver les enfants à acquérir de nouvelles compétences.
- Expérience du travail d'équipe et capacité à démontrer une conduite responsable, éthique et professionnelle – VOUS êtes le modèle.

Temps plein : 35 heures/semaine.

Salaires de 15,5 à 18 \$ l'heure selon le niveau d'expérience.

Si vous êtes intéressé, vous pouvez soumettre une demande directement sur le site.

If interested, you may submit an application directly on the website.

www.upluseducation.ca/staff